
KOMISE KULTURNÍ A SPORTOVNÍ 

Zápis č. 18 z 19.10.2021 

 

Přítomni: L. Sobková, G. Dvořáková, M. Kohout, J. Vránková, L. Ježil, M. Soukup 

Omluveni: Petr Vltavský 

 

Program:  

1. Svatomartinská Husa 

2. Vánoční strom 

3. Letní kino 

4. Rozpočet na rok 2022 

 

 

Ad 1) Konání akce 13.11.2021 ve Sportovní hale 

 

Zajištěno: pódium, zvukař, kapela, hala zarezervována 

DJ zajištěn, poslat objednávku – M. Kohout 

Catering zajišťuje J.Toman jako v loňském roce – doladit podrobnosti 

Domluvit spolupráci pí. Filipčíkové 

Nákup: zajišťují L. Sobková + G. Dvořáková 

Hasiči: zajistí přivezení popelnic 

 

Časový harmonogram: 

16,00h – příjem upečených hus od soutěžících 

16,30 – 18,00h – hodnocení poroty 

18,30h – začátek Svatomartinské zábavy a vyhlášení výsledků soutěže 

 

Odměny pro soutěžící: - Zajišťuje J. Vránková 

Balíčky v hodnotě: 1 500,- Kč – 1. místo 

                                  1 000,- Kč – 2. místo 

                                     500,- Kč – 3. místo 

Nutno zajistit obsluhu šatny. 

Hodnocení soutěže bude stejné jako v loňském roce. Složení poroty bude upřesněno. 



Ad 2) 1. adventní neděle 28.11.2021 v 17,00hod. 

Zdobení stromu od 15,00hod. 

Objednat pódium 6x4m se střechou 

Dílničky v ZŠ a MŠ – čas uveden ve zpravodaji 

Vystoupení MŠ, ZŠ – je domluveno? Dotaz na J.Dolákovou 

Vystoupení skupiny VOICES – obdrželi jsme nabídku, cena za vystoupení 

odsouhlasena, je včetně nazvučení 

Občerstvení – zajišťuje M. Soukup 

- Rybí polévka 50l jako v loňském roce – objednávka! 

- Nádoby zapůjčí J. Toman 

DD Radost – prodej věnců, svícnů – osloví M. Soukup 

Cukroví – J. Vránková 

Makro nákup – L. Sobková, G. Dvořáková 

Aparatura ze ZŠ na reprodukovanou hudbu – M. Kohout 

OSA – dotaz na MČ 

Nahlásit konání akce MP 

 

 

Ad 3) 

Žádný člen Kulturní komise neodeslal objednávku na promítání letního kina. Komise 

se pouze shodla na termínech promítání. 

Proběhla diskuze o promítání v příštím roce. 

 

 

Ad 4) 

L. Ježil seznámil komisi s čerpáním peněz z rozpočtu za letošní rok. 

Diskuze nad rozpočtem na rok 2022. 

 

 

Zapsala: Gabriela Dvořáková 


